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                            De Quiz van Frans Smulders.   

 
Eh is dit de  
   Guppy gigantically of de Poecillia magna nimis 
 
Wie weet het antwoord: is het de supyt nodocnihR ? 

 

  

   

 

 

Ledenavond 
Donderdag 25 Jan 2018 20:00u 

Vanaf 19:30 zaal open                            
Locatie: Reitse Hoevenstraat 

30, 5042 EH Tilburg  
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Ledenavond: Quiz door Frans Smulders 
 

 

 
 

 
Het is weer tijd voor de befaamde nieuwjaar quiz van Frans Smulders.  

Vorig jaar deelden Piet en Johan samen de eerste plek.  

Wie o wie gaat er dit jaar met de befaamde trofee naar huis? 1 ding is zeker 

Frans kennende is er enige voorbereiding nodig om een kans te willen maken op 

die trofee. 

Ten eerste om te kijken of de bovenkamer van alle leden nog goed werkt, maar 

ook om ons bij de les te houden of we op de ledenavonden wel opgelet hebben 

en onze kennis hebben verrijkt. 

Dus lees nog eens even goed de artikelen door van “Het Aquarium” en ons 

maandblad van het afgelopen jaar.  

Want daarom ben je toch bij een aquarium vereniging, en om er wat te leren en 

kennis op doen.  

Op een rijtje wie waren Uw voorgangers? 

 

                        2012 Ton Verhoeven 

                        2013 tot en met 2017 Johan Egberts 

Wie geeft Johan tegengas, doet allen Uw best!! 

           Wij wensen ieder van jullie heel veel succes! 

           of   
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Aquariumvereniging Ons Genoegen 

St. Maartensloop 42 5032 CW Tilburg 

Website: www.av-onsgenoegen.nl 

E-Mail: bestuur@AV-onsgenoegen.nl 

Post bank: 24 01 210 

(IBAN: NL51 INGB 0002 4012 10 BIC: INGBNL2A) 

Inschrijving KvK Tilburg: 40258362 
 

CONTRIBUTIE m.i.v. 2017 

 Lidmaatschap AV Ons Genoegen  € 37.40 
 Lidmaatschap + NBAT  € 58.40 
 Lidmaatschap + NBAT + Het Aquarium  
“Het Aquarium” excl. NBAT lidmaatschap 

€ 78.40 
€ 47.50 

 Huisgenoot lid/jeugdlid (t/m 18 jaar)  € 18.70 
 Huisgenoot lid/jeugdlid + NBAT  € 36.70 
 Hglid/jeugdlid+ NBAT +Het Aquarium  € 56.70 
 Donateur (incl. verenigingsblad)  € 37.40 
 Inschrijfgeld (éénmalig)  €   5.60 
 Factuur, per herinnering €   3.60 

 
Alle bedragen gaan uit van automatische incasso.  
Jaarlijks wordt de contributie vastgesteld naar index CBS,  
Zie toelichting op website. Lidmaatschap beëindigen kan 
Schriftelijk voor 1 december. 

 
LEDENBIJEENKOMSTEN 

Ledenbijeenkomsten, elke 3e donderdag van de maand 

Leden informatie  avond, elke 1e vrijdag van de maand 

bij Dierenpark De Oliemeulen, ReitseHoevenstr. 30 

5042 EH Tilburg, Tel: 013-4630026 

Aanvang 19.30u 
 
 
 
© Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd en/of openbaar gemaakt worden door druk,  
fotokopie of op welke andere wijze dan ook, zonder toestemming van de eindredactie 

Januari 2018 
Jaargang 68 

BESTUUR  
 

Voorzitter 
Matth. Heijen  

j.g.heijen@home.nl 
0161-451992 

 
Vicevoorzitter 

Michel Ruts 
mjjruts@gmail.com 

06-19610154 
 

Secretaris 
Kees Koens 

keeskoens@home.nl 
   013-4633896 

 
Penningmeester 

Koen Wolters 
kpwolters@gmail.com 

 
Lid bestuur 
Jack Mols 

jack58mols@ziggo.nl 
06-43413608 

 
 

Comm.Communicatie 
(redactie&website) 

Michel Ruts 
 Jack Mols, 

Redactie adres 
Jack58mols@ziggo.nl 

 
NBAT ZAKEN 

bestuur@AV-onsgenoegen.nl 
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UIT DE BESTUURSKAMER 

 

  

  

BIBLIOTHEEK 

Op de website staat een lijst met hierop de aanwezige boeken, cd's, dvd's en 

videobanden. Liefhebbers voor een papieren versie kunnen deze opvragen via 

het secretariaat. Alle media zijn één maand gratis te lenen. Wordt iets na één 

maand niet geretourneerd, dan zal er per te late maand € 1,00 in rekening 

worden gebracht 

BAKKENSCHOUW 

Heeft u een mooi aquarium, of andere bezienswaardigheden over onze hobby? 
Geef u dan op voor een bakkenschouw. 
LEDEN VOOR LEDEN 
Leden voor leden is in het leven geroepen om leden die problemen met hun 
aquarium/terrarium hebben met raad en daad te ondersteunen. Hebt u 
problemen en komt u er zelf niet uit, schroom dan niet om contact op te 
nemen met het secretariaat. 
REDACTIE 
Kopij, aangeboden/ gevraagd en mededelingen dienen uiterlijk de laatste 
vrijdag van de maand bij de redactie binnen te zijn om nog in het 
eerstvolgende maandblad geplaatst te kunnen worden. 
Aanlevering kan via: jack58mols@ziggo.nl of j.g.heijen@home.nl 
Of per post: AV-Ons Genoegen St.Maartensloop 42 5032 CW Tilburg 
  

 

mailto:jack58mols@ziggo.nl
mailto:j.g.heijen@home.nl
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Van de voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fluitend en knallend begon het nieuwe jaar, en zo is 2018 begonnen.  

Natuurlijk wens ik alle leden het allerbeste voor het komende jaar.  

Sommigen heb ik dat al gewenst op de nieuwjaarsborrel van 4 januari.  

Dat kan natuurlijk ook op de komende ledenavond. Maar let op die is deze 

keer eenmalig op de 4e donderdag van de maand, wegens omstandigheden bij 

de Oliemeulen.  

Dus noteer nog even donderdag 25 januari, en dan is het volgende maand 

weer gewoon op de derde donderdag.  

Te beginnen met de jaarvergadering, waar inmiddels alle bestuursleden druk 

mee zijn.  

Ook in 2018 zullen we alert op moeten zijn, dat de vorig jaar aangetreden 

nieuwe regering zich druk gaat maken over de invulling van de wet dieren. 

Nieuwe positief lijsten komen er aan. In eerste instantie de positieflijst 

zoogdieren, daarna de lijst vogels en reptielen, en daarna de lijst vissen.  

Dan is er inmiddels ook bijna een definitie van het ministerie gekomen over 

bedrijfsmatigheid.  

Dat bestrijden we via de PVH en de SATO (samenwerkende aquarium en 

terrarium organisaties) het zou zomaar kunnen dat als U meer dan één 

aquarium heeft.  

U word aangesproken door een ambtenaar van de NVWA en U nadere regels 

en verplichtingen oplegt. Luister dan goed het verhaal van de ambtenaar af, 

maak zo nodig notities, als het kan neem dan het gesprek op, liefst met een 

webcam.  

Geef geen tegen commentaar. Schakel daarna direct uw bestuur in, bij 

voorkeur met mij. J.g.heijen@home.nl of telefoon 0161 451992.  

Ik zorg er voor dat het direct bij onze juriste van de PVH terecht komt.  

Let wel U heeft hier recht op, want in de door U betaalde contributie aan de 

NBAT, heeft U recht op deze vorm van rechtsbijstand.  

Ik wil u niet ontmoedigen met het nieuwe jaar. Kijk vooruit er zijn nog veel 

leuke dingen te doen.      

Matth 

 

mailto:J.g.heijen@home.nl
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Ledenavond december 2017 
 
Thuiskeuring door Hans Kiers 
 
Gespannen zaten de 8 deelnemers te wachten op de uitslag van de 

thuiskeuring.  

De oren gespitst, de focus gericht op de keurmeester. Hans de Laat zat 

helemaal vooraan, niet ver van hem verwijderd. “Die keurmeester kan zijn 

borst nat maken”, dacht ik bij mezelf. “Als dat maar goed gaat komen.”  

Een gespannenheid die bij de keurmeester volledig afwezig was.  

Begrijpelijk achteraf als je de uitslag beschouwt.  

Alle deelnemers hadden een goede score. Met 1 keer goud en 4 keer zilver 

was er ook geen reden tot paniek.  

Rustig besprak hij dan ook de verschillende aquaria van de 8 deelnemers.  

Hij vermeldde er duidelijk bij dat niet alles heilig is wat hij zei, maar hij moest 

er wel de keurwijzer leggen.  

Na de waterwaardes besproken te hebben, gaf hij een beeld van het 

aquarium.  

Hij noemde de aanwezige vissen en planten. Daaropvolgend gaf hij diverse 

adviezen zoals: 

• Vul scholen zoveel mogelijk aan tot 12 stuks; 

• Groepeer planten zoveel mogelijk; 

• Beperk het aantal plantensoorten; 

• Varieer in kleur. Niet te veel groen, maar ook niet te veel rood; 

• Varieer met de hoogte van de plantengroepen; 

• Creëer doorkijkjes waardoor je meer diepte krijgt in het aquarium; 

• Niet te veel soorten vis. Neem het aquarium van Arie als voorbeeld 

met slechts vier soorten vis. ; 

• Zorg voor meer stroming in het aquarium. De vissen vinden het prettig 

en de zuurstofopname van het water wordt erdoor verhoogd; 
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Het waren echter slechts kleine kritische opmerkingen. Hij was tevreden over 

de kwaliteit en soms verbaasd over de vergevorderde techniek die door onze 

leden wordt toegepast. Niet alleen de technische toepassingen van Frans, maar 

ook de toegepaste ledverlichting en het aquarium van Hans werden door hem 

geroemd. Van het zeeaquarium van Hans werd hij zelfs stil en hij stelde voor 

om dit direct naar de districtskeuring te sturen. Maar ja, wie is er niet verbaasd 

over een aquarium van 5.000 liter zeewater. Een hoogstandje waarbij je 

geneigd ben om de eigenaar de wirwar van elektriciteitsdraden te vergeven. 

Toch noemde hij dit wel, een waardevol advies. 

Na de pauze werden de diploma’s uitgedeeld en ging eenieder tevreden naar 

huis. Zijn bak had de waardering gekregen die ze verdiende en met de 

“kritische opmerkingen” kon men vooruit. “Fijn zo’n keurmeester, kan die het 

volgend jaar ook niet terugkomen?”. 

Misschien moeten we dat dan ook maar doen! 

Kees Koens/secretaris 

Enquête verenigingsavond AVOG 

Datum Donderdag 21 december 2017 

Onderwerp Huiskeuring 2017 – uitslag 

Spreker Hans Kiers 

Aantal aanwezig leden 17 

Opbrengst loterij € 17,25 

Aantal  ingeleverde enquêtes 14 

Wat vond u van het programma vanavond? Opmerkingen !!!! 

Zeer Goed 5  • Supergoed 

• Uitstekende keuring en presentatie 

• Terug laten komen  / Vastleggen 

• Prima verhaal 

• Graag microfoon gebruiken 

Goed  

Matig  

Slecht  

Geen mening 3 
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(T)Huiskeuring Ons Genoegen 16 December 2017 door Hans Kiers 

 

Na wat gepuzzel in de agenda’s heb ik toch zaterdag 16 december de keuring 

kunnen en mogen doen in om en nabij het mooie Tilburg, veilig en kundig 

rondgereden door uw voorzitter Matth Heijen. Er werden 8 vivaria 

aangeboden waarvan 6 in de categorie A1 gezelschaps, 1 in de categorie A2/A3 

speciaal aquarium en een advies/bakkenschouw bij een B1 zeewateraquarium. 

Eigenlijk was het een feestje om deze aquaria te mogen keuren/bekijken 

omdat het bijna allemaal toppers in de dop waren op het moment van keuren 

met 1 uitschieter welke zich de verenigingskampioen 2017 mag noemen. 

 

Als eerste was het aquarium in “de oliemeulen” aan de beurt wat wordt 

verzorgd door Koen Wolters. Dit Aquarium heeft als bijzonderheid dat het in 

een openbare ruimte staat die openbaar toegankelijk is voor allerhande 

publiek van de dierentuin. Dit Aquarium is aan 3 zijden te bekijken wat weer 

als moeilijkheid heeft dat je daar rekening mee moet houden met de 

inrichting. Gelukkig is het een vierkant aquarium wat de inrichting weer 

vergemakkelijkt. Er was vanuit het midden gewerkt van beneden naar boven. 

Het advies was om de planten wat meer te groeperen en de beplanting aan de 

3 zijdes zo laag mogelijk te houden en er wat afwisseling in kleur en bladvorm 

in te brengen.  
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Wat betreft de bevolking mogen de regenbogen (P. furcatus die overigens 

prachtig zijn) en de corydorassen wat aangevuld worden. Het Aquarium zou 

baat hebben bij een blikvanger in de vorm van Bijv. Colisa chuna of een koppel 

dwergcichliden. Het aquarium oogde verder fris en helder en voldoet zeker aan 

de functie “visite kaartje van de vereniging”. 

 

Als tweede was het A1 aquarium van Michel Ruts aan de beurt. Dit gezelschaps 

aquarium was weer op de goede weg naar boven na een terugval. Dit was hier 

en daar nog wel een beetje te zien (microsorum) maar de meeste planten 

waren wel weer op de goede weg naar boven waarbij de sterretjes en de 

crypto’s links en rechts wel een extra vermelding waard zijn. De rode lotus 

stond wat in de verdrukking en zocht met zijn bladeren een weg naar boven. 

Het advies was deze iets meer ruimte te geven zodat hij wat meer zijn 

oorspronkelijke vorm aan zou kunnen gaan nemen.  
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Qua bevolking konden de Corydoras sterbai wat meer gezelschap gebruiken en 

zou het gevarieerder kunnen ogen. 

Bijvoorbeeld door een ruitvormige vis in de vorm van bijvoorbeeld een rode 

fantoomzalm toe te voegen of om te ruilen ten koste van 1 van de andere 

torpedo (langgerekt) gevormde scholenvissen.  

Zeker een aquarium wat met wat aanpassingen hoog kan gaan scoren in de 

toekomst.  
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Vervolgens werd het A1 aquarium van Frans Smulders door mij bekeken. Een 

mooie school blikvangers in de vorm van de regenbogen M.praecox trokken 

alle aandacht. Verder waren er oppervlakte bewoners in de vorm van 

bijlzalmen aanwezig en een schooltje bodem bewoners in de vorm van 

sidhimunki’s. De japonica garnalen lieten zich helaas op het moment van 

keuren niet zien. De planten waren ook hier weer op weg terug naar betere 

tijden na een terugval. Het advies was om met wat minder oranje planten te 

werken en deze alleen als aandachtstrekker op sterke punten in het aquarium 

te gebruiken. Ook de prominent in het midden aanwezige groep rotala kan 

beter wat naar links of naar rechts geplaatst worden. De techniek rondom dit 

aquarium is het paradepaardje van dhr. Smulders en is zeer interessant om te 

zien. Ook weer een aquarium waar alle ingrediënten aanwezig zijn om hoog te 

scoren.  
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Als vierde aquarium werd het A1 aquarium van Arie Bevaart onder de loep 

genomen. Dit aquarium heeft al een aantal keren mee gedaan met de 

landelijke huiskeuringen en dat was te zien. De beplanting stond er picobello 

bij en er was zeker leuk gespeeld met kleuren en bladvormen. Met zo’n 

aquarium gaan we het hebben over de kleinigheden. Zo waren er wat 

bijlzalmen met gescheurde vinnen en hadden bepaalde hoogtes van de planten 

groepen wat gevarieerder gekund. De Corydoras sterbai die ik gezien heb 

konden wat voller. Corydorassen zijn toch vissen die als laatste aan de beurt 

zijn met eten, zeker als het gezelschap bestaat uit een ruime groep H. bentosi 

whitefin en een grote groep kardinalen. Om zo’n planten bestand fris en fruitig 

en zonder alg te houden mag er zeker niet te veel gevoerd worden maar het is 

de kunst om er toch voor te zorgen dat de C. sterbai genoeg naar binnen 

krijgen en niet alleen afhankelijk zijn van de eventuele restjes. 

Lees verder pagina 20 
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           Arie chapeau ! 
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Na een voortreffelijke lunch gingen we op pad naar het bescheiden 

gezelschapsaquarium van Piet Gijselhart. Piet ging eigenlijk voor een 

advieskeuring maar er was al zoveel kennis aanwezig dat ik toch zo vrij was 

om er een gewone keuring van te maken. Ondanks de geringe afmetingen was 

er toch een kleurig geheel van gemaakt waar misschien nog wat meer 

gespeeld kon worden met de hoogtes van de planten groepen. Als het grind 

wat meer van beneden naar boven zou lopen en er een doorkijkje door middel 

van een straatje op 2/3 e van het aquarium kan het nog interessanter ogen. 

De drukkere P. furcatus kunnen prima in dit aquarium maar ik kan me ook 

voorstellen dat men dat wat te druk vindt. Aan de andere kant gebeurt er nu 

wel wat, dat is een keuze. De dwerg corydorasjes moge nog wat aangevuld 

worden tot een echte groep en misschien is er toch een oplossing te bedenken 

om de nu goed zichtbare CO2 installatie wat te camoufleren.   
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We naderden al weer het zesde aquarium wat gevestigd was in de 
“Molenwijck” en verzorgd wordt door Kees Koens. Kees was er helaas niet bij 
maar Matth heeft me bijgepraat over de ‘ins en outs” van het aquarium. Het 
aquarium voldoet prima aan de eisen van een openbaar aquarium en zag er 
ondanks de drukke bevolking toch fris en helder uit. Hoewel echte planten 
ontbraken zorgden de overwegend aanwezige malawicichliden zelf wel voor de 
kleur en afwisseling. Het advies was toch om de visbevolking weer wat uit te 
dunnen. Ook waren de stenengroepen vooral op de rechterkant gericht terwijl 
er misschien wat geschoven kon worden om ook een groep aan de linkerkant te 
plaatsen en daar gelijk de uitstroombuis wat te verbergen. De aanwezige 
prachtige Zuid-Amerikaanse algeneters kunnen misschien een keer ingeruild 
worden voor een synodontis soort om er een echt Malawi geheel van te maken. 
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Bakkenschouw 

 

 

 
We zijn altijd op 
zoek naar leden 
die hun bak 
willen laten zien 
aan medeleden. 
Geef je op!!! 
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Het 7e en voorlaatste aquarium van de dag stond op de hobbykamer van Jack 

Mols. Een lekker ruim aquarium met veel mogelijkheden. De groei zat er weer 

goed in en de absolute blikvanger was de boom gemaakt doormiddel van hout 

en Microsorum welke wel beter wat meer naar achteren geplaatst kon worden 

omdat er nu wat planten uit zicht bleven. Het advies was ook om wat keuzes te 

maken in planten en vissen groepen om er wat meer een geheel van te maken. 

Als je uitgaat van de “boom” op 1 of 2 derde in het aquarium en daarom heen 

de rest van he compositie opbouwt met de planten die het zeker goed gaan 

doen en dan ook nog rekening houden met kleuren en bladvormen dan staat 

niets een topaquarium in de weg. Zoals eigenlijk bij iedereen van deze keuring 

zijn alle ingrediënten aanwezig. 
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Aan het einde van deze keuringsdag had ik nog het voorrecht om het 

gigantische zeewateraquarium van Hans de Laat te bekijken. Ik zeg expres 

bekijken omdat ik alleen bevoegd ben om de A-categorie echt te keuren en 

de zeewater aquaria vallen daar niet onder. Ik weet er ook nog te weinig van 

om er zinnige adviezen te geven dus dat heb ik ook niet echt kunnen doen. 

Wat ik wel kan zeggen is dat het een aquarium is wat nog moet “rijpen” maar 

voor zover ik dat met mijn zoetwater ogen kon beoordelen gaat dat zeker 

lukken. Hans is erg kundig in het zeewater gebeuren en goed op de hoogte 

van wat zijn dieren nodig hebben. Aan alles was te merken dat er niet over 

één nacht ijs is gegaan en hij als eerste een plek voor het aquarium heeft 

bedacht en vervolgens de rest van het interieur erom heen aan het 

(ver)bouwen is. Ik ben ervan overtuigd dat als alles rondom dit aquarium is 

afgewerkt en de koralen en vissen goed “gesetteld” zijn dat het een aquarium 

is waar we nog veel van gaan horen en zien in bijvoorbeeld regionale en 

landelijke keuringen. En dan het liefst beoordeeld door een keurmeester die 

goed op de hoogte is van het reilen en zeilen in en om het zeewateraquarium. 

Tot slot wil ik nog kwijt dat ik het erg leuk vond om bij jullie de (t)huiskeuring 

te mogen verzorgen en ik kom graag volgend jaar weer terug Hans Kiers.                
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LEDEN VOOR LEDEN 
Informatie 
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Verslag Ledeninformatie avond 05 januari 2018:  

Nieuwjaarsborrel en praatavond. 

 

Voor ieder die er niet bij kon zijn, u heeft een zeer gezellige avond gemist met 

lekkere hapjes en goede verhalen. In tegenstelling tot de andere 

ledeninformatieavonden was er dit keer geen presentatie over een specifiek 

onderwerp maar werd er gediscussieerd over verscheidende onderwerpen.  

Zo is de wormenplaag in de aquaria van Matth uitvoerig besproken. Ondanks 

dat we dit witte wormpje lastig konden thuisbrengen was het duidelijk dat 

deze plaag alleen bestreden kon worden door een rigoureuze ontsmetting van 

allen aquaria met Halamid.  

Het blijft gissen naar de oorzaak van de kwaal maar wellicht moet deze gezocht 

worden in het levend voer dat geschept wordt uit het Wilhelminapark. Er zitten 

daar geen vissen maar wel een hoop eenden die de worm bij zich kan dragen. 

Arno gaf als goede tip om levend voer altijd in te vriezen om problemen met 

parasieten voor te zijn. Ook de hardnekkige Penseel/Baardalg probleem in het 

aquarium van Michel kwam aan bod.  

Hij heeft reeds goede resultaten behaald met het bestrijden van deze plaag 

door het gebruik van Zeoliet.  

Daarnaast constateerde hij een flinke toename in zijn ijzergehalte ondanks dat 

hij dit niet bewust toevoegde. Ook Wil ziet op onverklaarbare wijze een 

toename van het ijzergehalte in zijn aquarium, mogelijk hebben we hier weer 

een nieuw onderwerp dat we kunnen bespreken in 1 van onze 

ledeninformatieavonden.  

Ook het onderwerp keuren kwam uitvoerig aanbod. Bijna iedereen was zeer 

goed te spreken over de keurmeester Hans Kiers die de deelnemers in zijn 

waarde liet door vooral te focussen op de positieve aspecten van hun 

aquarium. Daarnaast is het principe keuren van aquaria uitgelegd aan ons 

nieuwe lid Patrick Hamers. 1 Ding werd duidelijk deze avond en dat is dat er 

geen aquariaan bespaard blijft van een of andere plaag. Zo ook Anthony die bij 

een bepaald soort zalm staartwortel rot vorming ziet. Dit schijnt een veel 

voorkomende ziekte bij dit type zalmen en er is weinig tegen te doen volgens 

de leverancier.  
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Jack ziet echter goede resultaten met het verhogen van de temperatuur en een 

zoutbadje. We hopen voor Anthony dat zijn zalmen snel zullen opknappen 

zonder al te grote verliezen.  

Anthony bracht een hypothese ter discussie dat er bepaalde planten niet naast 

elkaar gepland kunnen worden omdat dit altijd ten koste gaat van de 1.  

Het idee is dat de plant zeer lokaal stoffen afstoot in de bodem of zeer snel 

bepaalde voedingstoffen opneemt ten nadeel van de andere plant.  

Volgens Piet is er in het verleden door de WAP (Werkgroep Aquatische Planten) 

uitvoerig onderzoek na gedaan maar dit nooit hebben kunnen bewijzen.  

Toch geeft dit weer voer om er in de toekomst een artikel aan te wagen in ons 

mooie maandblad.  

1 Ding is zeker de avond was voorbij gevlogen en er is meer besproken dan dat 

ik hier kwijt kan, maar daar voor zul je toch echt zelf de 

ledeninformatieavonden bij moeten wonen. 

Michel. 

           
                                                             Zoutbadje? 

Wil je een ervaring van 2 planten die elkaar het leven zuur maken nalezen? 

Zie 

 http://www.bart-laurens.nl/2-4-mijn-waterplanten/2-4-02-aponogeton-

boivinianus/ 

Wim Tomey en Loek van der Klugt, beide geen onbekenden onderzoeken een 

probleem van Bart Laurens aangaande problemen tussen een 

Aponogeton boivinianus en Lobelia cardinalis. 

 

http://www.bart-laurens.nl/2-4-mijn-waterplanten/2-4-02-aponogeton-boivinianus/
http://www.bart-laurens.nl/2-4-mijn-waterplanten/2-4-02-aponogeton-boivinianus/
http://www.bart-laurens.nl/2-4-mijn-waterplanten/2-4-02-aponogeton-boivinianus/
http://www.bart-laurens.nl/2-4-mijn-waterplanten/2-4-02-aponogeton-boivinianus/
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Let op nieuwe Website !! Vissen 2 betalen 3 halen !! 
http://www.vogelendierenspeciaalzaakgeldof.com 

 

http://vogelhandelgeldof.us14.list-manage2.com/track/click?u=01b6c1e2ce9e375177311d35e&id=8ff790112f&e=d3e55f6b23
http://vogelhandelgeldof.us14.list-manage2.com/track/click?u=01b6c1e2ce9e375177311d35e&id=8ff790112f&e=d3e55f6b23
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Leden voor leden: Te koop - te ruil – aangeboden - gevraagd. 

Externe agenda: 
21 januari 2018 Siervis Nieuwjaarsbeurs 
Plaats: Oelbert Gymnasium Warandelaan 3 
Ingang: Paterserf 16 4904 PA Oosterhout N.B. 
Tijden: van 11.00 tot 15.00 uur 
Voor meer info zie www.desiervis.nl 
17 februari 2018: Bijeenkomst met visbeurs KFN Maarn 
Meer informatie op www.killifishnederland.nl 
4 maart 2018: Daphnia AquaVaria Voorjaarsbeurs Boxtel 
Meer informatie volgt op www.daphniaboxtel.nl 
18 maart 2018: Twentse Aqua-Terra beurs Almelo 
Meer informatie volgt op www.bettasplendens.nl 
7 april 2018: Kikkerdag Nieuwegein 
Meer info op website www.gifkikkerportaal.nl 
 

                                       

Denk er eens over na, wat kun jij ons leren, vertellen of delen, op 
de ledeninformatie avond. Geef je op bij Jack Mols 
jack58mols@ziggo.nl of 06-43413608. 
U KOMT TOCH OOK natuurlijk bij de Oliemeulen gezellig in de huiskamer met 
een lekker hapje , groetjes bestuur.           

“Op de koffie bij” we wachten op nog een aanmelding . 

http://www.desiervis.nl/
http://www.desiervis.nl/
http://www.killifishnederland.nl/
http://www.killifishnederland.nl/
http://www.daphniaboxtel.nl/
http://www.daphniaboxtel.nl/
http://www.bettasplendens.nl/
http://www.bettasplendens.nl/
http://www.gifkikkerportaal.nl/
http://www.gifkikkerportaal.nl/
mailto:jack58mols@ziggo.nl
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AGENDA LEDEN AVONDEN Onder voorbehoud 

 
15-02-2018 Jaarvergadering en een Film van Johan Egberts 
15-03-2018 De keurwijzer door John Frencken 
19-04-2018 Esthetica in het aquarium door Adrie van Holstein 
17-05-2018 Visjes met spleetogen door Ronny Vannerom 
16-06-2018 Uitstapje met de vereniging + BBQ 
 
De leden Informatie avonden van 2017 
 
02-02-2018 Zelf maken plantenvoeding Michel Ruts. 
02-03-2018 Waterchemie Anthony van Aarle. 
06-04-2018 Bioloog(je) voor het aquarium Jack Mols. 
04-05-2018 Nieuw concept de PowerPoint van … 
 
Oproep van de redactie: 
De redactie blijft opzoek naar kopij! 
Zet uw ervaringen, positief of negatief, van de hobby eens op papier.  
Stuur naar jack58mols@ziggo.nl   

 

 
 

Volgende keer:  “Op de koffie bij” Matth Heijen 

 

Onze rubriek een variant op de bakkenschouw met fotoreportage 
in het maandblad. 
 

     
Geef je op via:  bestuur@av-onsgenoegen.nl 
 

mailto:jack58mols@ziggo.nl
mailto:bestuur@av-onsgenoegen.nl
mailto:bestuur@av-onsgenoegen.nl
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